
Enskede-Årsta-Vantörs 

stadsdelsförvaltning 

Tjänsteutlåtande 

Dnr 1.1.-082/2014 

Sida 1 (3) 

2014-03-05 

Individ- och familjeomsorgen  

 

 

 

Enskede-Årsta-Vantörs 

stadsdelsförvaltning 

 

Slakthusplan 4 

Box 81 

121 22  Stockholm 

Växel 08-508 14 000 

eav@stockholm.se 

stockholm.se 

 

Handläggare Till 
Gunilla Schedin 
Telefon: 08-508 09 277 

Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsnämnd 

Stärk beroendemottagningen vid Gullmarsplan - 
svar på skrivelse från Rosa Lundmark (V) och 
Parvin Araghi (S) 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningens tjänsteutlåtande åberopas som svar på skrivelsen. 

 

Lena Lundström Stoltz    Gunilla Ekstrand 

stadsdelsdirektör    avdelningschef  

 

Sammanfattning 

Rosa Lundmark (V) och Parvin Araghi (S) har i en skrivelse till 

nämnden bl.a. föreslagit att avtalet med landstinget angående den 

samlokaliserade beroendemottagningen vid Gullmarsplan ska 

förlängas. De har vidare föreslagit att förslag ska tas fram för hur 

arbetssätten bör ändras för att nå de personer som har de största 

problemen.  

 

Förvaltningen och landstinget är överens om att bilda en arbets-

grupp med uppdrag att komma med ett förslag till en överens-

kommelse. Ett första steget i arbetet är att kartlägga klientsamman-

sättningen i de samverkande stadsdelarna i jämförelse med de som 

under 2013 besökt mottagningen. Kartläggning kommer bl.a. att 

ligga till grund för vilken kompetens personalen ska ha och hur 

biståndsbedömda insatser ska följas upp.  
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Bakgrund 
Rosa Lundmark (V) och Parvin Araghi (S) har inkommit med  

en skrivelse till nämnden angående beroendemottagningen vid 

Gullmarsplan. Av skrivelsen framgår att avtalet mellan de sam-

verkande parterna gått ut vid årsskiftet och endast förlängts till  

den 31 mars. Skrivelsen har överlämnats till förvaltningen för 

beredning.  

Rosa Lundmark (V) och Parvin Araghi (S) föreslår att nämnden 

verkar för att: 

 förlänga avtalet så att det finns tid att gemensamt utvärdera 

verksamheten och ta fram en fungerande samförståndslösning, 

 

 trygga arbetsmiljön för personalgruppen samt en fungerande 

ledning, styrning, samordning och uppföljning av verksamheten, 

 

 kartlägga vilka grupper av samsjukliga personer som skulle 

behöva hjälp av mottagningen, men som inte nås idag, 

 

 lägga gemensamma förslag om hur arbetssätten bör ändras för 

att också nå flera personer som har de största problemen och 

som bör kunna få hjälp via mottagningen.  

 

Ärendets beredning 

Ärendet har handlagts inom IoF - avdelningen för vuxna.   

 

Förvaltningens synpunkter  

Enheten för psykiatri inom avdelningen för närsjukvård, Capio 

Maria, Psykiatri Södra Stockholm och stadsdelsförvaltningarna  

Enskede-Årsta-Vantör, Farsta och Skarpnäck är överens om att 

bilda en arbetsgrupp med uppdrag att komma med ett förslag till 

styrgruppen på en uppdaterad överenskommelse för åren 2014-

2015.   

 

Ett första steget i arbetet är att kartlägga hur klientsamman-

sättningen i de olika stadsdelarna ser ut i jämförelse med de 

besökande på Gullmarsplans beroendemottagning under 2013.  

 

Kartläggning kommer bl.a. att ligga till grund för vilket innehåll 

beroendemottagningen ska ha, inklusive vilken kompetens de som 

arbetar på mottagningen ska besitta, hur stadsdelsförvaltningarna 

aktualiserar och följer upp biståndsbedömda insatser när det gäller 

de missbrukare som är aktuella på mottagningen.  
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Parterna är också överens om att mottagningen ska ha samma 

bemanning och organisation som idag tills styrgruppen beslutat 

annat.  

 

Bilaga 

Skrivelse från Rosa Lundmark (V) och Parvin Araghi (S) 

 

 

 

 


